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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXVII.2022 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie 

w dniu 29 czerwca 2022 

Obrady rozpoczęto 29 czerwca 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005 i 1079) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

W sesji wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

 
Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Rakoczy, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji 
i stwierdził obecność 14 radnych - nieobecny Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 
Bek, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów uczestniczących w sesji stanowią 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że na tablety 
radnych został udostępniony planowany porządek obrad, lecz w dniu 24.06.2022 r. wpłynął 
wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku obrad czterech 
dodatkowych projektów uchwał w sprawie:  
- wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, 
- ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży 
pożarnej w Gminie Kunów, 
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację 
zadania pn. "Dostawa używanego samochodu dostawczego z zabudową chłodniczą", 
- wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. Szkolnej 3 w Kunowie stanowiący 
własność Gminy Kunów. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.05.2022r.,  z dnia 09.06.2022 

r. i z dnia 22.06.2022 r. 
4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2022 -2035. 
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów 

na 2022 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostkowych paliwa 

w Gminie Kunów na rok szkolny 2022/2023. 
7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 
8. Debata nad raportem o stanie gminy Kunów za 2021 rok: 
a) omówienie raportu przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie; 
b) wystąpienia radnych; 
c) wystąpienia mieszkańców. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów wotum 

zaufania. 
10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją 

o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego Gminy Kunów za 
2021 rok. 

11. Prezentacja opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie na temat: 
a) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kunów za rok 2021; 
b) sprawozdania z wykonania planu finansowego; 
c) informacji o stanie mienia komunalnego gminy. 
12. Przedstawienie opinii przez poszczególne komisje Rady Miejskiej w Kunowie na 

temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 
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13. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie 
opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Kunów za 2021 rok 
wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego 
i objaśnieniami. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Kunów za 2021 rok. 

15. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów absolutorium za 2021 rok. 

16. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 

19. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zakończenie obrad. 

Kserokopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 21.06.2022 r. stanowi 
załącznik Nr 2 do protokołu. 

Kserokopia wniosku o dodanie do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał stanowi 
załącznik Nr 3 do protokołu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy Burmistrz lub 

Radni zgłaszają jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad. 
 

Brak zgłoszeń. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc 
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, jako punkt 8. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc 
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, jako punkt 8. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc 
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, jako punkt 8. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej w Gminie Kunów, jako 
punkt 9. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej w Gminie Kunów, jako 
punkt 9. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej w Gminie Kunów, jako punkt 
9. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Dostawa używanego 
samochodu dostawczego z zabudową chłodniczą", jako punkt 10. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Dostawa używanego 
samochodu dostawczego z zabudową chłodniczą", jako punkt 10.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Dostawa 
używanego samochodu dostawczego z zabudową chłodniczą", jako punkt 10. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 
mieszkalnego przy ul. Szkolnej 3 w Kunowie stanowiący własność Gminy Kunów, jako 
punkt 11. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 
mieszkalnego przy ul. Szkolnej 3 w Kunowie stanowiący własność Gminy Kunów, jako punkt 
11. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
lokalu mieszkalnego przy ul. Szkolnej 3 w Kunowie stanowiący własność Gminy Kunów, jako 
punkt 11. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad po zmianach. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.05.2022r., z dnia 09.06.2022 r. 
i z dnia 22.06.2022 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do radnych czy 
mają pytania lub wnoszą uwagi do treści protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 
26.05.2022 r. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.05.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z Sesji Rady Miejskiej z dnia 26.05.2022r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.05.2022 r. 

 

 



7 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do radnych czy 
mają pytania lub wnoszą uwagi do treści protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 
w Kunowie z dnia 09.06.2022 r. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 09.06.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 09.06.2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 09.06.2022 r. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do radnych czy 

mają pytania lub wnoszą uwagi do treści protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 
w Kunowie z dnia 22.06.2022 r. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 22.06.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 22.06.2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 



8 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 22.06.2022 r. 
 
Oryginały protokołów znajdują się w teczce znak: Nr: Or.0002.12.2022 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do Skarbnika 

Gminy o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.496.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do Skarbnika 

Gminy o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

 Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.497.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 rok, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostkowych paliwa w Gminie 
Kunów na rok szkolny 2022/2023. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostkowych paliwa w Gminie Kunów 
na rok szkolny 2022/2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.498.2022 w sprawie określenia średnich cen 
jednostkowych paliwa w Gminie Kunów na rok szkolny 2022/2023, stanowi załącznik Nr 6 do 
protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.499.2022 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Gminie Ostrowiec Świętokrzyski, stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 

Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 

Marię Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że nadal trwają analizy 
funkcjonowania komunikacji publicznej na terenie Gminy Kunów w celu zapewnienia 
mieszkańcom dogodnego dostępu do niej.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.500.2022 w sprawie wskazania wstępnych miejsc 
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika ochotniczej straży pożarnej w Gminie Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że będą podejmowane 

starania w celu zwiększania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Gminie Kunów i podziękował druhom za wykonywanie działań ratowniczo-

gaśniczych, a także za zaangażowanie w życie społeczne mieszkańców gminy Kunów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 

Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 

Marię Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej nadmienił również, że wzrost kwot 

ekwiwalentu dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej w Gminie Kunów dotyczy 

także kierowców, którzy są zatrudnieni na umowę zlecenie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika ochotniczej straży pożarnej w Gminie Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.501.2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej w Gminie Kunów, stanowi 
załącznik Nr 9 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn."Dostawa używanego samochodu dostawczego 
z zabudową chłodniczą". 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 

przedstawił projekt procedowanej uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn."Dostawa używanego samochodu dostawczego 
z zabudową chłodniczą".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.502.2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn."Dostawa używanego 
samochodu dostawczego z zabudową chłodniczą" stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 
ul. Szkolnej 3 w Kunowie, stanowiący własność Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 

Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 

Marię Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 
uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 
ul. Szkolnej 3 w Kunowie, stanowiący własność Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprzedaż 
przedmiotowego lokalu przyniesie oszczędności dla gminy, a prywatni właściciel będą 
podejmować indywidualne decyzje dotyczące funkcjonowania budynku. 
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Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXVII.503.2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
lokalu mieszkalnego przy ul. Szkolnej 3 w Kunowie, stanowiący własność Gminy Kunów 
stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

12. Debata nad raportem o stanie gminy Kunów za 2021 rok: 

a) omówienie raportu przez Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie; 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej omówił raport o stanie gminy Kunów za 
2021 rok.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy podziękował Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za szczegółowe omówienie raportu o stanie 
gminy Kunów za 2021 rok i przeszedł do kolejnego podpunktu porządku obrad. 
 

b) wystąpienia radnych, 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Radnej Renacie 

Ćwiklińskiej. 
Radna Renata Ćwiklińska podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 

Łodejowi za owocną współpracę oraz szereg zadań i inwestycji jakie zostały zrealizowane na 
terenie gminy Kunów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Radnej Marii 
Pająk. 

Radna Maria Pająk również podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 
Łodejowi za współpracę, a także podkreśliła zawarte w raporcie i szeroko przedstawione 
informacje dotyczące działań jakie są podejmowane na terenie Gminy Kunów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Radnej 
Barbarze Domagale. 

Radna Barbara Domagała także podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie 
Lechowi Łodejowi za realizację wszystkich zadań jakie zostały przedstawione w raporcie 
o stanie gminy Kunów za 2021 rok oraz za współpracę z całą społecznością lokalną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy również podziękował 
w imieniu wszystkich Radnych Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za 
dotychczasową współpracę i zadeklarował dalsze podejmowanie działań na rzecz 
mieszkańców Gminy Kunów. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
podpunktu porządku obrad.  
 
c) wystąpienia mieszkańców. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że 
w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy Kunów został zamieszczony 
Komunikat Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie o możliwości zgłaszania się 
mieszkańców gminy do udziału w debacie nad Raportem o stanie gminy Kunów za 2021 r. do 
dnia 28 czerwca w godz. od 730 do 1530. W określonym terminie nie wpłynęło żadne zgłoszenie 
mieszkańców do udziału w debacie nad Raportem o stanie gminy Kunów za 2021 rok.  

Kserokopia Komunikatu Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie o możliwości zgłaszania 
się mieszkańców gminy do udziału w debacie nad Raportem o stanie gminy Kunów za 2021 r. 
stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

Kserokopia raportu o stanie gminy Kunów za 2021 rok stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów wotum 
zaufania. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Radnym za udzielenie wotum 
zaufania. 

Kserokopia uchwały Nr LXXVII.504.2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Kunów wotum zaufania stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

14. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego Gminy Kunów za 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zwrócił się do Skarbnika 

Gminy o przedstawienie przedmiotu procedowanych dokumentów. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas, w formie prezentacji, omówiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu 

finansowego Gminy Kunów za 2021 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy podziękował Skarbnik Gminy 

za omówienie procedowanych dokumentów i zapytał czy są pytania lub uwagi w tym punkcie. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

15. Prezentacja opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie na temat: 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Jadwigę Banasik o przedstawienie opinii w sprawie rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kunów za rok 2021 oraz sprawozdania z wykonania 
planu finansowego za 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Banasik przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Rewizyjnej z dnia 6 czerwca 2022 roku w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Kunów za rok 2021 oraz sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2021 
rok. Ponadto Przewodnicząca nadmieniła, że Komisja Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem do 
Rady Miejskiej w Kunowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie 
z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 
 

a) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kunów za rok 2021; 
b) sprawozdania z wykonania planu finansowego; 
c) informacji o stanie mienia komunalnego gminy. 
 

Opinia Komisji Rewizyjnej z dnia 6 czerwca 2022 roku w sprawie rozpatrzenia sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Kunów za rok 2021 oraz sprawozdania z wykonania planu 
finansowego za 2021 rok stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
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16. Przedstawienie opinii przez poszczególne komisje Rady Miejskiej w Kunowie na temat 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 
Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej 
Marię Pająk o przedstawienie opinii Komisji na temat sprawozdania z wykonania budżetu 
gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego 
gminy Kunów za 2021 rok. 
 Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji na temat sprawozdania 
z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania 
planu finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 

 
Opinia Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kunów 
za rok 2021 oraz sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2021 rok stanowi załącznik 
Nr 16 do protokołu. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 
Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską 
o przedstawienie opinii Komisji na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz 
z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów 
za 2021 rok. 
 Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji na temat sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu 
finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 

 
Opinia Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kunów za rok 2021 oraz 
sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2021 rok stanowi załącznik Nr 17 do 
protokołu. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącego 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie 
opinii Komisji na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 
 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy 
Kunów za 2021 rok. 

 
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów w sprawie rozpatrzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kunów za rok 2021 oraz sprawozdania z wykonania 
planu finansowego za 2021 rok stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 
o przedstawienie opinii Komisji na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz 
z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów 
za 2021 rok. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji na temat sprawozdania 
z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz wykonania 
planu finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 

 
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej w sprawie 

rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kunów za rok 2021 oraz 
sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2021 rok stanowi załącznik Nr 19 do 
protokołu. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresę Łucką o przedstawienie opinii Komisji na temat 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 
 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresa Łucka przedstawiła pozytywną 
opinię Komisji na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego oraz wykonania planu finansowego gminy Kunów za 2021 rok. 

 
Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Kunów za rok 2021 oraz sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2021 
rok stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

 
17. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii 
o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Kunów za 2021 rok wraz 
z informacją o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego i objaśnieniami. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przedstawił uchwałę 
Nr 63/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 28 
kwietnia 2022 r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy 
Kunów za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego 
i objaśnieniami. 
 
 Uchwała Nr 63/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta 
i Gminy Kunów za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu 
terytorialnego i objaśnieniami stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Kunów za 2021 rok. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu gminy Kunów za 2021 rok i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Kunów za 2021 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia uchwały Nr LXXVII.505.2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Kunów za 2021 rok. stanowi 
załącznik Nr 22 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

 
19. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów absolutorium za 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poprosił Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Jadwigę Banasik o przybliżenie treści wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Kunowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
w Kunowie za 2021 rok.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Banasik omówiła wniosek Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 6 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie oraz przedstawiła uchwałę Nr 1/2022 Komisji 
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Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 6 czerwca 2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie za 2021 rok. 

 
Kserokopia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 6 czerwca 2022 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie stanowi załącznik 
Nr 23 do protokołu. 

Kserokopia uchwała Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 
6 czerwca 2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
w Kunowie za 2021 rok stanowi załącznik Nr 24 do protokołu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 
20. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przedstawił uchwałę 
Nr 80/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 
13 czerwca 2022 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 
 
 Uchwała Nr 80/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 
z dnia 13 czerwca 2022 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
absolutorium stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał czy są pytania 

w procedowanym punkcie. 
 
Nie zgłoszono pytań. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał projekt uchwały 
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2021 rok i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Bek 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 

 
W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował za udzielenie absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 
 

Kserokopia uchwały Nr LXXVII.506.2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Kunów absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok stanowi załącznik Nr 26 do 
protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

22. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy oddał głos Burmistrzowi 

Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostało udostępnione na profilu Facebook, 
jak również zostanie zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej urzędu i zachęcił do zapoznania się z przedmiotowym dokumentem, w którym 
zawarte są wszystkie działania, jakie były podejmowane w okresie między sesjami.  

 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.6.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 26.05.2022 r. do 29.06.2022r.), stanowi załącznik 
Nr 27 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
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23. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że wpłynęły 

do niego interpelacje od Radnej Renaty Ćwiklińskiej oraz Radnego Grzegorza Wanata. 
Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie przedmiotu interpelacji i udzielił głosu radnej 
Renacie Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska złożyła interpelację skierowaną do Starostwa Powiatowego 
w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie odtworzenia rowu przy drodze powiatowej Kunów-
Chmielów na wysokości miejscowości Udziców - kserokopia interpelacji stanowi załącznik 
Nr 28 do protokołu, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu radnemu 
Grzegorzowi Wanat. 

Radny Grzegorz Wanat złożył interpelację w sprawie utwardzenia odcinka drogi ul. Iłżeckiej 
tzw. grabówki – kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy oddał głos Burmistrzowi 
Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że zostaną podjęte 
działania w sprawie poprawy stanu nawierzchni drogi ul. Iłżeckiej w Kunowie. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 
 

24. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że na 

podstawie zarządzenia Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie została powierzona funkcja 
Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku Pani Annie Buczkowskiej oraz Dyrektora 
Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stanisława Staszica w Nietulisku Dużym Pani Małgorzacie 
Woleckiej.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej wręczył Akt Powierzenia na podstawie 
Zarządzenia Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie z dnia 2 czerwca 2022 r. w sprawie 
powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Janiku od dnia 
1 września 2022 r. Pani Annie Buczkowskiej. 

Pani Anna Buczkowska podziękowała za zaufanie i zapewniła o podejmowaniu działań na 
rzecz powierzonej placówki w celu dalszego rozwoju. Dyrektor podziękowała również za 
dotychczasową współpracę w ramach pełnionej funkcji. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej wręczył Akt Powierzenia na podstawie 
Zarządzenia Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie z dnia 2 czerwca 2022 r. w sprawie 
powierzenia  stanowiska Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stanisława Staszica 
w Nietulisku Dużym od dnia 1 września 2022 r. Pani Małgorzacie Woleckiej.  

Pani Małgorzata Wolecka podziękowała za powierzoną funkcję i zapewniła o współpracy 
na rzecz placówki i dzieci do niej uczęszczających. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że klub 
sportowy „ STAL” Kunów awansował do  IV Ligii Świętokrzyskiej w piłce nożnej.  
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Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej wręczył Wojciechowi Karbowniczkowi 
Wiceprezesowi klubu „STAL” Kunów oraz dwóm zawodnikom gratulacje, w formie 
grawertonu, za osiągnięty awans  do  IV Ligii Świętokrzyskiej w piłce nożnej oraz poinformował 
o planowanych inwestycjach dotyczących stadionu i funkcjonowania klubu „STAL” Kunów. 

Wiceprezes klubu sportowego „STAL” Kunów Wojciech Karbowniczek wręczył 
Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi podziękowania zarządu klubu za 
podejmowane działania na rzecz rozwoju klubu i wkład w osiągnięcie awansu do IV Ligii 
Świętokrzyskiej. 

Przedstawiciele zawodników klubu sportowego „STAL” Kunów wręczyli na ręce 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego podziękowania dla Rady 
Miejskiej w Kunowie za wsparcie finansowe na rzecz klubu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że podczas 
wyborów do Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego III kadencji z terenu 
gminy Kunów zostały wybrane dwie osoby kandydujące: Marta Ziemba oraz Karolina 
Adamska. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej wręczył list gratulacyjny Radnej 
Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego III kadencji Marcie Ziembie i Radnej 
Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego III kadencji Karolinie Adamskiej. 

Radne Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego podziękowały za upominki 
i zapewniły o dalszej współpracy na rzecz Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kunowie. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej wręczył podziękowania dla sołtysów: Pani 
Izabeli Surowiec, Pani Katarzynie Nachyła, Panu Zenonowi Zaborskiemu i Panu Jerzemu Soboń 
za wysiłek i osobiste zaangażowanie na rzecz lokalnej społeczności oraz owocną współpracę 
i pomoc w realizacji wszystkich wyznaczonych celów.  
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Radnemu 
Markowi Mikosowi. 
 Radny Marek Mikos zapytał czy będą podejmowane działania w związku ze zniszczoną przez 
pojazd wiatą przystankową w miejscowości Udziców przy drodze krajowej Nr 9. 
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej odnosząc się do pytania Radnego Marka 
Mikosa, poinformował, że będą podjęte działania w tym zakresie. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Kierownikowi 
Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu. 
 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
poinformował, że przedmiotowa wiata przystankowa został już wyremontowana 
i w najbliższym czasie zostanie zamontowana.  

Radny Marek Mikos zapytał czy są informacje dotyczące sprawcy zniszczenia wiaty 
przystankowej i  czy są możliwości odzyskania kosztów poniesiony z usunięciem szkód.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że wszystkie przystanki 
usytuowane na terenie gminy Kunów są ubezpieczone i jeśli będzie taka możliwość to zostaną 
podjęte działania w celu odzyskania środków przeznaczonych na odtworzenie mienia. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
poinformował, że przedmiotowe zdarzenie zostało zgłoszone na policję w celu podjęcia 
działań w tym zakresie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska zapytała o etap prac dotyczących wiaty przystankowej 
w miejscowości Bukowie. 
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Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
poinformował, że przedmiotowa wiata zostanie przygotowana i zamontowana w terminie do 
września 2022 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że 
z informacji jakie posiada, zostanie zamontowany jeszcze jeden przystanek autobusowy przy 
drodze prowadzącej do miejscowości Piotrów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Radnej 
Barbarze Domagale. 

Radna Barbara Domagała w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie Lecha Łodeja 
oraz własnym zaprosiła do udziału w otwarciu Uniwersytetu Ludowego w Chocimowie, która 
odbędzie się 31 lipca w chocimowskim dworku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu Radnej Marii 
Pająk. 

Radna Maria Pająk podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie, Sekretarz 
Miasta i Gminy w Kunowie, Radnym Rady Miejskiej w Kunowie oraz wszystkim obecnym za 
udział w festynie w miejscowości Doły Biskupie. Radna podziękowała również Kierownikowi 
Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu oraz 
pracownikom zakładu za odkrzaczenie i wykoszenie wskazanych miejsc.  
Radna Maria Pająk zgłosiła ustny wniosek w sprawie wykoszenie trawy przy drodze łączącej 
Doły Biskupie z Dołami Opacimi,  odkrzaczenie drogi na podlesiu w miejscowości Doły Biskupie 
oraz remont kładki na rzece Świślinie w miejscowości Doły Biskupie- wniosek ustny Nr 
Or.0003.I.8.2022 stanowi załącznik Nr 30 do protokołu. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał czy radni mają jeszcze 
jakieś wnioski do przekazania. 
  
Brak zgłoszeń. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu sołtysowi wsi 
Wymysłów Zenonowi Zaborskiemu. 

 Sołtys Zenon Zaborski zgłosił interwencję w sprawie usunięcia ubytku w nawierzchni 
przy skrzyżowaniu ul. Ostrowieckiej z ul. Słoneczną, w miejscowości Wymysłów. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że przedmiotowa 
interwencja zostanie przekazana do Powiatu Ostrowieckiego, ponieważ ubytek w jezdni 
znajduje się  na drodze powiatowej. 

Sołtys Zenon Zaborski ponownie zgłosił prośbę w sprawie zabezpieczenia uszkodzonego 
muru przy rowie na skrzyżowaniu ul. Słonecznej z ul. Borową w Wymysłowie. Ponadto sołtys 
poprosił o dokonania oględzin i określenia możliwości odwodnienia przy najniżej położonej 
posesji na ul. Modrzewiowej w Wymysłowie oraz o zamontowania lustra na skrzyżowaniu 
ul. Modrzewiowej w Wymysłowie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy udzielił głosu sołtysowi wsi 
Bukowie Stanisławowi Dziułce. 

Sołtys Stanisław Dziułka poinformował, że w dniu 25 czerwca 2022 r. na zjeździe sołtysów 
gratulował w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy Kunów wszystkim sołtysom z terenu gminy 
i przekazał jakie zostają podejmowane działania w ramach rozwoju Gminy Kunów. Ponadto 
sołtys podziękował za wyróżnienia jakie Burmistrz wręczył sołtysom z Gminy Kunów. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał czy są chętni do 
zabrania głosu w procedowanym punkcie. 

Brak zgłoszeń. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

 

25. Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zamknął obrady LXXVII sesji 
Rady Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 31 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/28044/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-29-czerwca-2022-
r.htm  

  

Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Rakoczy 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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